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Pan

Maciej Roszkowski

Radny Rady Miasta Pruszkowa

W odpowiedzi na interpelĘę nr 15/2019 dot. pozyskania nowych terenów zielonych

na osiedlu Staszica i w centrum na gruntach PSM, uprzejmie informuję, co następuje:

-mając nauwadze fakt,źproponowane wydzielenie działkiprzeznaczonej pod zieleńzdziaki

584lI obr.18 oraznotarialnapróba zawarciaumowy sprzedńy wymagauzyskanianapowyzsze

zgody 203 współwłaścicieli ,

- brak przesłanek do przejęciaoraz

- dyscyplinę finansów publicznych, której naruszenie zasad prawidłowej gospodarki

finansowej środkami publicznymi może spowodowaó pocĘnięcie do odpowiedzialności,

wniosek niniejszy nie jest możliwy do realizacji w przedstawionej formie.

Ewentualnym do rozpatrzenia wariantem mogłaby być próba podjęcia działań

wspólnych w celu wygospodarowania iurządzenia terenów zielonych w ramach porozumienia

z PSM jako zarządzającymtym terenem.

Co do sprzedńy działęk stanowiących na tym terenie własność miasta, informuję, iZ

kompletowana jest aktualnie dokumentacja celem przęzI7aczenia ich do ewentualnego zbycta

w drodze przetatgu ustnego ograniczonego do właścicieli sąsiednich nieruchomości.

Do wiadomości:

1.Przewodnicrący Rady Miejskiej w Pruszkowie

2.W y dziń Organizacyjno-Administracyjny


